

April 22, 2025

Sub: Appointment of Chief People Officer

National Finance wishes to inform that Mrs. Marwa Ali Mohammed Al Kharusi has joined us as Chief People Officer with effect from April 21, 2025.

Please find below a brief profile of Ms. Marwa Al Kharusi
Marwa is a Senior HR Leader previously served as Senior Vice President of Human Resources at Ominvest, with over 20 years of experience in HR across various industries, including telecommunications, oil & gas, and consulting. She holds a Master's degree in International Management from the University of West of England, and is a CIPD member.

At Ooredoo Group, she lead the nationalization efforts, developing and implementing strategies to attract, develop, and retain local talent, including coaching nationals for career progression. Marwa introduced and managed high-impact learning and development initiatives at Omantel, including leadership programs and technical certifications with partners like Huawei.

She has international experience working in Oman, Qatar, with her role in Deloitte being at Regional Level. Marwa played a key role in restructuring and enhancing HR processes, including developing talent development programs and improving employee engagement initiatives at Ominvest and Deloitte. At Ominvest she consistently developed and executed employee engagement strategies that included wellbeing initiatives, CSR projects, and cultural programs to boost morale and retention.

Best Regards,



Tariq Sulaiman Al Farsi
Chief Executive Officer

Ref: NFC/GEN/54/2025



22 أبريل 2025

الموضوع: تعيين رئيسة الموارد البشرية

يسر الشركة الوطنية للتمويل أن تعلن عن انضمام الفاضلة / مروى بنت علي بن محمد الخروصية إلى فريق العمل بمنصب رئيسة الموارد البشرية، وذلك اعتبارًا من 21 أبريل 2025.

فيما يلي نبذة مختصرة عن الفاضلة مروى الخروصية:

الفاضلة مروى هي شخصية قيادية بارزة في مجال الموارد البشرية، حيث شغلت سابقًا منصب نائب رئيس أول – الموارد البشرية والإدارة في شركة أومنيفيست، وتمتلك خبرة تزيد عن 20 عامًا في الموارد البشرية عبر عدة قطاعات، منها الاتصالات، النفط والغاز، والاستشارات. تحمل درجة الماجستير في الإدارة الدولية من جامعة ويست أوف إنجلترا، وهي عضو في معهد تشارترد للأفراد والتنمية (CIPD).

في شركة أوريدو، تولت الفاضلة مروى قيادة جهود التعمين من خلال وضع وتنفيذ استراتيجيات تهدف إلى استقطاب وتطوير الكفاءات الوطنية، بما في ذلك تدريب وتأهيل الكوادر الوطنية للتقدم في المسار الوظيفي. كما قامت بإطلاق مبادرات متميزة في مجال التعلم والتطوير في شركة عمانتل، تضمنت برامج قيادية وشهادات فنية بالتعاون مع شركاء مثل شركة هواوي.

تمتلك الفاضلة مروى خبرة دولية من خلال عملها في سلطنة عمان وقطر، حيث كان دورها في شركة ديلويت على مستوى إقليمي. وقد ساهمت بشكل فعال في إعادة هيكلة وتحسين عمليات الموارد البشرية، بما في ذلك تصميم برامج لتطوير المواهب وتعزيز مبادرات التفاعل الوظيفي في كل من أومنيفيست وديلويت. وفي أومنيفيست، قامت بتطوير وتنفيذ استراتيجيات شاملة لتعزيز تفاعل الموظفين، تضمنت مبادرات للصحة النفسية، ومشاريع للمسؤولية الاجتماعية، وبرامج ثقافية تهدف إلى تعزيز بيئة العمل الإيجابية وتحفيز الاستمرارية الوظيفية.

تفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ...




طارق بن سليمان الفارسي
الرئيس التنفيذي